
  
  

  
   
  
  
  

  
   

 

  
  

 
  

  
  

 
  

   
  

  
 

 
 

  
  

 
        

 
 

     

  
  

  
 

  
  

 
 

      
  

  
 

  
  

Innspill til Handlings- og økonomiplan 2024-2027 fra nærutvalget i kommunedel 9, Skoger 
Øst og Åskollen 

Nærutvalget merker seg at kommunedirektørens prioritet av følgende områder: 
• Unge som står i fare for å stå utenfor ordinært arbeid eller utdanning 
• Samarbeid og tilrettelegging for frivillig arbeid 
• Utvikling av kommunedelene/nærmiljøene 
• Medvirkning 

Nærutvalgets kommentar: 
Nærutvalget gir vår støtte til dette. 
Fra innledningen vil vi poengtere særlig følgende fakta: Andelen barn i husholdninger med 
vedvarende lavinntekt er høyere i Drammen (16,2 prosent) enn i landet ellers (11,4 prosent). 

Nærutvalget har videre merket oss følgende underpunkter i prioriterte satsinger: 

Folkehelse og livsmestring: 
Under punktet: «Stimulere flere til å gå og sykle til skole, fritidsaktiviteter og jobb». 

Nærutvalgets kommentar: 
Se under andre fellestemaer - regional utvikling 

På lag med frivilligheten 
Under punktet: «Utvikle samarbeid og avtaler mellom kommunen og frivilligheten for å få økt 
aktivitet og gode opplevelser». I plan for idrett-fysisk aktivitet og friluftsliv er dette konkretisert: 
Utarbeide retningslinjer for likeverdige tilskuddsordninger til drift, investering og aktivitet. Dette skal 
prioriteres i 2026. 

Nærutvalgets kommentar: 
Nærutvalget hører nå stadig at flere i idretten og andre i organisasjoner som slår alarm om at mange 
barn og unge utestenges fra aktivitet på grunn av økte kostnader. Derfor må arbeidet med nye 
tilskuddsordninger komme i gang snarest og man må få i gang partnerskap mellom kommune, 
næringsliv og frivillighet for å motvirke utenforskap. Nye samarbeidsmodeller må prøves ut til barnas 
beste. Drammens lavinntektsutfordringer blant innbyggerne (16,2 %) taler for seg sjøl. Tiltak her må 
spille sammen med viktige satsinger innen LEVEKÅR (målrettede kultur- og fritidstilbud til barn og 
unge fra familier med varige levekårsutfordringer). 

Nærmiljøutvikling 
Under punktet: «Utvikle knutepunktene i kommunedelene». 

Nærutvalgets kommentar: 
Nærutvalget i kommunedelen er enige i målsetting om knutepunktutvikling. Nærutvalget ønsker at 
knutepunkt Åskollen skal ligge under programområde 09 Kultur, idrett og frivillighet slik som de andre 
knutepunktene gjør. 

Vi registrerer videre at det ikke er avsatt midler i kommunens handlingsplan til hverken ny 
ungdomsskole på Åskollen eller midler til å ruste opp Glassverkethallen eller ny hall. Vi finner dette 
svært uheldig i en kommunedel som er i vekst. 



  
   

 
  

 
 

  
   

  
  

  
     

 

 
 

   
 

  
 

 
 

  
 

  
    

  
 

 
  

 

Andre fellestemaer - regional utvikling 
Under punktet: «Videreføring av styrket busstilbud i alle kommunene» 

Nærutvalgets kommentar: 
Det etterspørres sterkt sammenhengene bussruter i Skogerbygda 

Under punktet: «Tilskudd til gang- og sykkeltiltak i alle kommunene» 

Nærutvalgets kommentar: 
Både fra Åskollen på aksen inn mot Drammen er det dårlige forhold for å gå og sykle. I Skoger er det 
enda mer utrygt. På fylkesveien mellom Skoger skole og Konnerud er det stor trafikk og svært utrygge 
sykkelforhold. Det samme gjelder Fjellsveien og ned til Austad hvor en ulykksalig renovering av 
Austadveien har gitt syklistene mer utrygg vei (reduksjon av sykkelfelt). Drammen kommune må 
intensivere samarbeidet med fylkeskommunen her. 

“Nytt tiltak” - Svelvikvei 
Saken er viktig fordi det er bred enighet om at dagens vei mellom Rundtom og Tørkop ikke er 
tilpasset 2023. Kommunedel 7, 9 og 10 er sterkt berørt av at Svelvikveien både i forbindelse med 
trafikksikkerhet, sikkerhet for skolebarn, syklende, videre bolig og næringsutvikling. 

Nærutvalget mener kommunen må ta en aktiv rolle, og at det settes av ressurser til å starte 
planlegging av ny Svelvikvei. 

Andre satsinger i Handlings og -Økonomiplanen, innen teknisk hovedutvalg 
Under punktet: Ren natur og godt vannmiljø - Tilknytte flere innbyggere med private avløpsanlegg 

Nærutvalgets kommentar: 
Nærutvalget ser et sterkt behov for å «Tilknytte flere innbyggere med private avløpsanlegg» slik det 
kommer frem i planen. Vi vet at dette er viktig for innbyggere i Skoger Øst og Vest hvor det er 
navngitt tre områder med behov for tiltak (Fjellsveien, Mælen og Andorsrud). 


